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Mededeling:

Mondelinge vragen nertsenfokkerijen in Flevoland en corona tér kennisname aan PS en

Kern mededeling:
Hierbij heb ik een reactie op de gestelde vragen door de fractie van de Partij 
voor de Dieren met betrekking tot nertsenfokkerijen en vleesverv^erkingsbedrij- 
ven voor het vragenhalfuurtje in de Provinciale Staten. De antwoorden zijn weer
gegeven per vraag.

Antwoord: Sinds 20 mei 2020 geldt een aangifteplicht (zie kamerbrief mi
nister LNV van 19 mei jl.) voor nertsenhouders, dierenartsen en laborato
ria om verschijnselen van COVID-19 te melden voor nertsen. Ook is een 
screening van alle nertsenbed rijven in Nederland verplicht (De NVWA co
ördineert dit en de Gezondheidsdienst voor Dieren (GD) voert de scree
ning uit). En vanaf 28 mei 2020 (kamerbrief van minister LNV en minister 
VWS van 28 mei jl.) gelden er uit voorzorg landelijke maatregelen voor 
nertsenbedrijven (vervoersverbod (mest) nertsen, hygiëneprotocol, be- 
zoekersverbod, verplichting dat andere dieren het bedrijf niet mogen 
verlaten/binnenkomen). Deze maatregelen gelden in ieder geval zolang 
de uitslag van de screening nog niet bekend is.

Onderwerp
Mededeling beantwoording statenvragen nertsenfokkerijen en vleesverwerkings- 
bedrijven

2. Ziet GS een rol voor zichzelf weggelegd om omwonenden, medewerkers 
en dieren yah de nertsenhouderijen te beschermen nu corona als dier
ziekte erkend is, nadat deze uitbrak onder nertsen in 5 verschillende 
nertsenhouderijen in Nederland, en besmetting van nerts op mens is 
voorgekomen?

1. Hoeveel nertsenfokkerijen bevinden zich op dit moment in Flevoland? 
Hoeveel moederdieren en pups worden hier gehouden? Worden de dieren 
en medewerkers getest op coronabesmetting? Is op een van deze fokke
rijen al een corona-besmetting van nertsen vastgesteld?

3. Welke maatregelen zijn in Flevoland bij nertsenfokkerijen getroffen om 
besmettingen onder nertsen, medewerkers en omwonenden te voorko
men/verdere besmetting tegen te gaan?

’’ ■

1

Antwoord: Volgens het vestigingsregister zijn er 2 pelsdierhouderijen in 
Flevoland. Volgens de Omgevingsdienst gaat het in Flevoland om een ver
gund aantal van 9.000 moederdieren en gemiddeld 5 jonge dieren per 
moederdier bij de pelsdierhouder in Zeewolde.
De vergunning voor de pelsdierhouder in Urk betreft 4000 moederdieren, 
800 reuen en 10.390 jonge dieren. De gedeputeerde Staten hebben geen 
informatie over de woon-, werk en leefomstandigheden van medewerkers 
van nertsenfokkerijen. Toezicht hierop is in handen van de NVWA en 
GGD.
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Mededeling
Provincie Flevoland

Antwoord: De communicatie vindt plaats door het RIVM en de NVWA

Mondelinge vragen slachterijen en vleesverwerkingsbed rijven in Flevoland en corona

1. Hoeveel slachterijen en vleesverwerkingsbedrijven kent Flevoland?

Antwoord: Volgens het vestigingsregister zijn er 17 slachterijen/vleesverwerkers gevestigd 
in Flevoland

Antwoord: Gedeputeerde Staten hechten er belang aan dat maatregelen met betrekking tot 
nertsenhouderijen centraal gecoördineerd worden en zien dit als een taak van het Ministe
rie van LNV. Uit bovengenoemde kamerbrieven maken wij op dat LNV dit samen met het 
RIVM en de NVWA actief coördineert.

Antwoord: De NVWA houdt toezicht op het naleven van de RIVM-richtlijnen in slachthuizen 
en de vleesverwerkende industrie. Gedeputeerde Staten hebben geen instrument om derge
lijk toezicht uit te oefenen.

5. Welke mogelijkheden zien Gedeputeerde Staten om, bijvoorbeeld via de veiligheidsregio 
Flevoland, nertsenhouderijen te sluiten, om zo dier en mens te beschermen?

Antwoord: De NVWA houdt toezicht op het naleven van de RIVM-richtlijnen in slachthuizen 
en de vleesverwerkende industrie.

Antwoord: Het Ministerie van LNV heefteen landelijk vèrvoersverbod voor nertsen ingesteld 
(Zie de kamerbrieven van 20 en 28 mei jl.)

4. Heeft er communicatie plaatsgevonden vanuit de fokkerijen of de provincie, danwel veilig
heidsregio, naar medewerkers en hun huisgenoten en omwonenden van fokkerijen, over de 
risico’s van besmetting van nertsen op mensen, en adviezen over hoe hiermee om te gaan?
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3. Hoe zijn de woon-, werk- en leefomstandigheden van medewerkers van deze bedrijven? 
Vormen deze omstandigheden naar inschatting van GS, een verhoogd risico op verspreiding 
van het coronavirus?

2. Hoe ziet GS, danwel de veiligheidsregio Flevoland, toe op de naleving van de RIVM-richtlij
nen in deze bedrijven?

Openbaar in de zin 
van de WOB 
(ja/nee aangeven)
Ja____________
Ja
Ja

Bijlagen_______
Naam bijlage: eDocs

nummer:

Antwoord: De gedeputeerde Staten hebben geen informatie over de woon-, werk en leef
omstandigheden van medewerkers van slachterijen en vleesverwerkende bedrijven. Toe
zicht hierop is in handen van de NVWA en GGD. Als het gaat om huisvestiging(slocatie) van 
medewerkers is de gemeente aan zet.

4. Hoe ziet GS toe of de RIVM-aanbeveling om het slachttempo te verlagen wordt nageleefd, 
zodat medewerkers in staat worden gesteld om zich aan de regels te kunnen houden?


